
Referat af bestyrelsesmøde

28 februar 2024 kl. 19

v/ Claus Krogh,

Lindebjergvej 1, Faurbo, 4460 Snertinge

1. Nyt fra formanden

Der har været to ledningsbrud på Teglværksvej på to dage.

Der har været ét ledningsbrud på Lindebjergvej og ét ledningsbrud på Solhøj rasteplads. På

Solhøj blev der spildt 600 kubikmeter på 14 dage. Der er pt. et relativt højt spild på 12,7 %

svarende til 3400 kubikmeter. Det skal undersøges nærmere.

2. Nyt fra kassereren, herunder regnskab

2023 endte med et overskud. Der har været lave omkostninger på analyser, men i 2024 bliver

analyserne tilgengæld markant dyrere.

Dieter viser regnskabet, underskrevet af revisorerne.

3. Budget

Kassereren foreslår et budget med et underskud på ca. 30.000 dkk. Det skyldes primært

vandanalyser for 41.000 dkk i 2024.

Det blev diskuteret om der er midler til at skifte en stophane uden for vandværket og det

besluttes at med en så god likviditet som vi har, kan vi godt tillade os at skifte sliddele inden

de står af.

4. Målerkontrol/udskiftning

10-15 målere skal udtages til kontrol, hvorfor der vil mangle målere i en periode på ca. 14

dage. Formanden beretter at såkaldte lyttemålere ikke passer på vores aflæsningssystem, så

det skal skiftes såfremt vi vælger denne løsning. Alternativt kan man lave pasrør, så der ikke

er målere på i kontrolperioden.

5. Måleroplysning til kommunen

Kalundborg kommune vil fortsat kun give 5 kr pr måler for at få vores måleroplysninger. Det

besluttes at vi forsætter med manuel aflæsning sålænge kommunen ikke kan give en

ordentlig pris.

6. BNBO

Der er lavet aftale med Torben Brandt om erstatning for areal med juletræer der skal udtages

grundt BNBO. Dette skal tinglyses. Dieter er i kontakt med Torben.

Der mangler fortsat aftaler med andre lodsejere.

7. Hvordan får vi nye bestyrelsesmedlemmer

Kasper har meddelt at han udtræder af bestyrelsen ved generalforsamlingen af personlige

årsager. Morten fraflytter i foråret og vil derfor ikke kunne sidde i bestyrelsen når han flytter.

Der er derfor to ledige pladser i bestyrelsen der skal besættes. Morten og Claus har hver et



potentielt emne de kontakter med henblik på at høre om de kan være interesseret i at blive

valgt ind.

8. Generalforsamling

Der serveres øl, vand og pizza.

Dieter spørger Flemming Engedal om han vil fungere som dirigent.

Suppleanter og revisorer er villige til at fortsætte.

Buller sørger for øl og vand. Dieter bestiller pizza.

9. Eventuelt

Buller fortæller om nye regler for hvornår man må lukke for vandet. Fremover skal

kommunen kontaktes først, medmindre det vurderes at der er risiko for forunening.

Forsyningen vil nedlægge godt 400 brandhaner i kommunen.

Der har ikke været nogen kommunikation fra Kalundborg forsyning omkring de mange nye

boringer i området til at forsyne Kalundborg med vand.

Til stede var Erik Buller Larsen, Dieter Steffen, Claus Krogh, Morten Møller og Kasper Hintz.

Referent: Kasper Hintz


